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Tisztelt Elnök Asszony!

„Hadrianus palota" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Őrökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!
A Magyar Nemzet 2004. március 27- el számában részletes oknyomozó cikk jelent meg a
Hajógyári Sziget Vagyonkezelő Kft. állami tulajdonú üzletrészének eladásáról, amelynek
következtében veszélybe kerülni látszik a sziget kivételes, s csak részben feltárt műemléki
jellege: az 1956 óta régészeti védettség alatt 016 Hajógyári-szigeten találhatók ugyanis
egyrészt a római provincia helytartói palotájának (az úgynevezett Hadrianus-palotának) a
romjai, valamint a gőzhajózás hazai megindulásának kezdetén épített, 19 . századi hajógyári
épületek .

Kérdezem Miniszter úrtól :

Mit tett Miniszter úr annak érdekében, hogy a HSZV, pontosabban a Hadrianus-palotát
magában foglaló terület privatizációját megvétózza, s ennek következtében ne kerüljön
magánkézbe, s - egy esetleges beépítést is magában foglaló befektetői érdek
következtében - veszélybe a sziget kivételes, európai jelentőségű műemléki jellege?

A minisztériumon belül a közelmúltban megszüntetett műemléki és régészeti főosztály
munkatársai jelezték-e a miniszter úrnak a privatizációval kapcsolatos fenntartásaikat és
törvényességi aggályaikat? S ha igen, hogyan reagált Őn erre?

Tisztelettel várom válaszát!

Írásbeli kérdés

Halsz János
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